



**AVIS PUBLIC  
VENTE À L'ENCAN**

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que, conformément à l'article 461 de la *Loi sur les cités et villes* (chapitre C-19), la municipalité procédera à une vente à l'encan de bicyclettes et divers objets non réclamés, le jeudi 20 juin 2013 à 19 h (visite préalable à 18 h 30) à l'hôtel de ville de Westmount située au 4333, rue Sherbrooke Ouest.

Toute personne intéressée peut consulter la liste des biens devant faire l'objet de la vente aux enchères sur le site Internet de la ville à [www.westmount.org](http://www.westmount.org) ou au bureau du greffe situé au 4333, rue Sherbrooke Ouest à Westmount, du lundi au jeudi de 8 h à 16 h 30 et le vendredi de 8 h à 13 h.

Tout article acheté lors de la vente devra être payé en argent comptant.

DONNÉ à Westmount, le 8 juin 2013.

---

**PUBLIC NOTICE  
PUBLIC AUCTION**

PUBLIC NOTICE is hereby given that, in accordance with Section 461 of the *Cities and Towns Act* (chapter C-19), a public auction of unclaimed bicycles and various objects will be held on Thursday, June 20, 2013 at 7:00 p.m. (preview at 6:30 p.m.) at Westmount City Hall located at 4333 Sherbrooke Street West.

Interested buyers may consult the list of things that will be auctioned on the City's website at [www.westmount.org](http://www.westmount.org), or at the office of the City Clerk located at 4333 Sherbrooke Street West in Westmount, Monday through Thursday, from 8:00 a.m. to 4:30 p.m. and Friday, from 8:00 a.m. to 1:00 p.m.

All items purchased at the auction must be paid for in cash.

GIVEN at Westmount, this June 8, 2013

Viviana Iturriaga Espinoza  
Greffière de la ville / City Clerk